

Amazing 中国
CHINA 中国

6D5N
厦门 / 潮汕 /
南靖土楼 / 漳州
XIAMEN / CHAOSHAN /
NANJING TULOU / ZHANGZHOU

Tour Code: COG-2

 **Golden**[®]
Destinations



China
中国



Yunshuiyao Tulou Scenic Area
云水谣土楼景区



Old Town / Arcade Buildings Park
小公园老城骑楼



Huandao Road
环岛路



Chaozhou Ancient Town
潮州古城

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Experience Making Rice Cakes
体验打糍粑

Intangible Cultural
Heritage Puppet Show
非遗木偶表演

精简行程

第一天 启程 ✈️ 厦门 (机上用餐/晚)

- ☑ 入住酒店

第二天 厦门 🚗 (230公里) 潮州 (早/午)

- ☑ 广济城门 (外观)
- ☑ 湘子桥 (远眺)
- ☑ 潮州古城 + 状元街
- ☑ 韩江光影秀

第三天 潮州 🚗 (50公里) 汕头
漳州 🚗 (200公里) (早/晚)

- ☑ 石炮台公园
- ☑ 小公园老城骑楼
- ☑ 老妈宫
- ☑ 镇邦路美食街
- ☑ 埭美古民居
 - 赠送品尝特色麻薯
- ☑ 明清古街

第四天 漳州 🚗 (80公里) 南靖
漳州 🚗 (135公里) 厦门 (早/午)

- ☑ 云水谣土楼景区
(和贵楼, 怀远楼, 云水谣古镇)
 - 体验打糍粑
- ☑ 中山路步行街
- ☑ 第八菜市场

第五天 厦门 (早/午/晚)

- ☑ 环岛路 (车游)
- ☑ 山海健康步道 (太清宫, 归兜塔)
- ☑ 曾厝垵文艺渔村
 - 体验围炉煮茶 + 欣赏非遗木偶表演

第六天 厦门 ✈️ 抵达 (早/机上用餐)

观光景点:

厦门

- ◆ **中山路步行街** - 保留了较完整的展现近代历史风貌的旧城街区, 南洋骑楼建筑、琳琅满目的各色闽台特色小吃, 构成其与众不同的风格特色。
- ◆ **第八市场** - 俗称“八市”, 由于靠近码头, 交通便捷, 这里成为厦门“最新鲜最便宜”海鲜集散地, 散落在骑楼建筑中, 也有很多令人垂涎的传统小吃和各种特色食品。
- ◆ **山海健康步道** - 遵循“以人为本”理念, 为市民游客提供了“穿林海、登高峰、赏湖景、瞰海天”的休闲体验, 在实现绿色低碳出行的同时, 让民众共赏厦门生态宜居之美。
- ◆ **曾厝垵文艺渔村** - 是一座充满创意和艺术气息的小村落, 被誉为“中国最文艺的渔村”, 游客可领略到不同文化的碰撞和交融, 感受到历史的厚重和文化的多样性。

汕头

- ◆ **汕头小公园老城骑楼建筑群** - 建于20世纪初期的建筑, 风格多为仿古罗马式、仿哥特式、巴洛克式。
- ◆ **老妈宫** - 始建于清嘉庆年间, 包括天后宫、天帝庙, 是一座具有古建筑和民间工艺特色的庙宇。

潮州

- ◆ **潮州古城** - 古楼巷尾的穿堂风, 湘子桥下江水潺潺, 远山上飞鸟吱喳, 这一切都属于这座温情又有浪漫因子, 拥有岭南美景美味的绝美古城。

漳州

- ◆ **埭美古民居** - 埭美村有着闽南地区最大、保存最完整的古代民居建筑群, 276座古厝按“九宫”格局呈轴对称排列, 横竖对齐、整齐划一。

南靖

- ◆ **云水谣土楼** - 位于福建漳州南靖县长教古道附近, 由于电影《云水谣》荣获26届金鸡奖, 并在此拍摄, 长教古道也随之改名为“云水谣”古道。古道旁有老式砖木结构房屋, 是古镇数百年历史的老街市。村中山脚下、溪岸旁星罗棋布的一座座土楼从元朝中期就开始建造的土楼, 有建在沼泽地上堪称“天下第一奇”的和贵楼, 及工艺最精美、保护最完好的双环圆土楼-怀远楼。



✓ 5早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 潮汕十八碟
- ★ 土楼围笼宴
- ★ 佛跳墙
- ★ 漳州龙虾鲍鱼
- ★ 厦门闽南菜



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 厦门翔鹭国际大酒店或同级 x3晚
- ✓ 潮州临江酒店或同级 x1晚
- ✓ 漳州裕元酒店或同级 x1晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Xiangzi Bridge
湘子桥



Fotiaoqiang Cuisine
佛跳墙



Experience "Tea Boiling By The Stove"
体验围炉煮茶



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ XIAMEN (MOB/D)

- ☑ Check In Hotel

D2 XIAMEN 🚌 (230km) CHAOZHOU (B/L)

- ☑ Guang Ji Cheng Men (Exterior View)
- ☑ Xiangzi Bridge (Exterior View)
- ☑ Chaozhou Ancient Town + Zhuangyuan Street
- ☑ Hanjiang Light Show

D3 CHAOZHOU 🚌 (50km) SHANTOU 🚌 (200km) ZHANGZHOU (B/D)

- ☑ Shi Pao Tai
- ☑ Old Town Arcade Buildings Park
- ☑ Mazu Palace
- ☑ Zhengbang Road Food Street
- ☑ Daimei Ancient Vernacular Dwellings
 - Complimentary Tasting of Specialty Mochi
- ☑ Ming And Qing Dynasty Ancient Street

D4 ZHANGZHOU 🚌 (80km) NANJING 🚌 (135km) XIAMEN (B/L)

- ☑ Yunshuiyao Tulou Scenic Area (Heguilou, Huaiyuanlou, Yunshuiyao Ancient Town)
 - Experience Making Rice Cakes
- ☑ Zhongshan Road Pedestrian Street
- ☑ Eighth Market

D5 XIAMEN (B/L/D)

- ☑ Island Ring Road (Car Ride)
- ☑ Mountains-To-Sea Trail (Taiqing Palace-Pangui Pagoda)
- ☑ Zengcuo'an Artistic Fishing Village
 - Experience "Tea Boiling By The Stove" and Enjoy The Intangible Cultural Heritage Puppet Show

D6 XIAMEN ✈️ ARRIVAL (B/MOB)



✓ 5 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Chaozhou Eighteen Dishes
- ★ Zhangzhou Lobster and Abalone Banquet
- ★ Tulou Feast
- ★ Minnan Cuisine
- ★ Fotiaoqiang Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

XIAMEN

- ◆ **Zhongshan Road Pedestrian Street** - Retained A Complete Display Of Modern Historical Style Of The Old City Neighborhoods. The South Pacific Building Architecture, A Wide Range Of Minnan-Taiwan Snacks, Constituting Its Unique Style Characteristics.
- ◆ **The Eighth Market** - Commonly Known As The "Eight Markets", Because Of Its Location Near The Jetty And Convenient Transportation, It Has Become Xiamen Fresher&Cheapest Seafood Distribution Area. There Are Also Many Traditional Snacks And Specialties.
- ◆ **Xiamen Mountains-To-Sea Trail** - Follow The "People-Oriented" Concept, For The Public And Tourists To Provide A "Through The Forest, Climb The Peak, Enjoy The Lake, Overlooking The Sea And Sky" Leisure Experience. This Approach Not Only Achieves Green And Low-Carbon Travel But Also Allows The Public To Appreciate The Ecological And Livable Beauty Of Xiamen.
- ◆ **Zengcuo'an Artistic Fishing Village** - It Is A Small Village Full Of Creativity And Art, Known As "China's Most Artistic Fishing Village", Where Tourists Can Enjoy The Collision Of Different Cultures And Feel The Historical And Cultural Diversity.

SHANTOU

- ◆ **Old Town Arcade Buildings Park** - Built In The Early 20th Century, The Style Of The Building Is Mostly Antique Romanesque, Gothic And Baroque.
- ◆ **Mazu Palace** - It Was Built In The Jiaqing Period Of The Qing Dynasty And Includes The Tianhou Palace And Tiandi Temple, Which Is A Temple Characterized With Ancient Architecture And Folk Craftsmanship.

CHAOZHOU

- ◆ **Chaozhou Ancient Town** - The Ancient Alleys, The River Under Xiangzi Bridge, And The Birdsong On The Mountains Highlight The Charm Of This Ancient City. Here, Warmth And Romance Seamlessly Blend With The Beautiful Landscapes And Delicious Flavors.

ZHANGZHOU

- ◆ **Daimei Ancient Vernacular Dwellings** - Dai Mei Village Has The Largest And Most Well-Preserved Ancient Residential Buildings In Southern Fujian. The 276 Ancient Houses Are Arranged In An Axis-Symmetrical Layout Based On A "Nine-Square Grid" Pattern, With Precise Horizontal.

NANJING

- ◆ **Yunshuiyao Tulou Scenic Area** - Located Near Changjiao Ancient Road In Nanjiang County, Zhangzhou, Fujian. The Road Was Renamed "Yun Shui Yao" After A Film. Beside The Ancient Road, There Are Old- Style Brick And Wooden Houses, Which Are The Old Market Of The Ancient Town With Hundreds Of Years Of History. At The Foot Of The Mountain In The Village, There Are Different Tulou, Such As Heguilou And



Hotel Or Similar (5 Nights)

- ✓ Xiamen Xianglu Grand Hotel Or Similar Class X3 Nights
- ✓ Chaozhou Linjiang Hotel Or Similar Class X1 Night
- ✓ Zhangzhou Yuyuan Hotel Or Similar Class X1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 厦门 XIAMEN ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过23公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737-800</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

